
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л  №  88 

 

от извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

проведено на 7 април 2022 г. 

 

 

Днес,  7 април 2022 г., от 9,45 ч. в зала 1, в сградата на СО, ул. „Московска“ 33  

се проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет 

Извънредното заседание на комисията беше открито в 9.45 часа и ръководено от г-н 

Стефан Марков - председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, добър ден! 

Откривам извънредното заседанието на Комисията по финанси и бюджет, което е свикано 

съгласно Правилника.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието 11 общински съветници участват в 

присъствено заседание,  както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател; 

3.   Зафир Зарков; 

4.   Екатерина Йорданова; 

5.  Радослав Абрашев; 

6.  Христиан Петров; 

7.  Борислав Иванов; 

8.  Бойко Димитров; 

9. Борис Милчев; 

10. Петко Димитров; 

  

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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11. Михаил Ставрев 

      От заседанието отсъстват по уважителни причини г-н Иван Таков и г-н Пеню Пенев. 

Поради което,  заседанието може  да бъде проведено. 

Колеги, както сте видели дневният ред е от една точка, както сте видели и причината да го 

разглеждаме на извънредно заседание, че е включен в дневния ред на сесията. 

Имате ли бележки по дневния ред? Няма. 

Предлагам да гласуваме дневният ред, като гласуването в зала ще бъде както се случва 

стандартно „за“, „против“ и „въздържали се“. 

Моля, да гласуваме дневния ред, който е „за“. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема единодушно.  

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-МЦ29-156/1//95.04.2022 г. относно даване 

на съгласие за изпълнение на парични задължения на „Медицински център ХVІ – София“ ЕООД – в 

ликвидация, с вносители: д-р Веселин Милев – общински съветник и Дончо Барбалов – зам.-кмет на 

СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие за изпълнение на 

парични задължения на „Медицински център ХVІ – София“ ЕООД – в ликвидация, с вносители: д-р 

Веселин Милев – общински съветник и Дончо Барбалов – зам.-кмет на СО. 

Госпожа Милка Христова също присъства, която вчера се включи в дискусиите, така че 

заповядайте искате ли да представите накратко доклада. 

МИЛКА ХРИСТОВА:  общински съветник, колеги, доклада влиза по спешност поради 

спешността на предмета му, предполагам, че всички сте наясно, че ХVІ-то ДКЦ, което се намира срещу 

Министерството на земеделието, до болница „Сердика“, на бул. „Дамян Груев“ е в ликвидация. Между 
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задълженията, които има и са такива, които в момента са около 400 хиляди лв., има и 113  хил. лв.  ако 

не се лъжа по памет към ЧЕЗ.  

Във връзка с това задължение ЧЕЗ си извади изпълнителен лист, респективно съдия-

изпълнител е образувал изпълнително дело, което по-притеснителното е, че е насрочил опис. 

Данъчната оценка на сградата, която е в капитала на дружеството е на стойност над 1 милион и 430 

хиляди лева, което означава, че пазарната му оценка е много по-голяма. Ако допуснем изпълнителни 

действия това означава, Общината да бъде пряко ощетена, респективно лечебното заведение, тъй като 

знаете, че на търг оценката започва от 80 %, освен това се прави от вещо лице и нямаме причини да 

очакваме, че ще получим тази стойност, която бихме получили при ликвидация на дружеството и при 

продажба на сградата от общината, още повече, че ние имаме негласна политика, която се надявам, че 

тази комисия ще сподели, като здравната, че парите, които се получават от евентуална продажба на 

сгради на лечебни заведения с приоритет да бъдат насочвани отново към общинското здравеопазване 

с оглед ремонта на материално-техническата база и закупуване на техника, което е с оглед голямата 

конкуренция в столицата, жизнено необходимо за оцеляването, а нашите ДКЦ-та са тези, които са 

гръбнака на доболничното здравеопазване. 

В тази връзка предложението е спешно да се отпуснат средствата, които са по 

изпълнителното производство, ние ще се субсидираме съответно като привилегирован кредитор и по 

този начин да спасим сградата и да приключим с ликвидацията. Между другото ликвидатора доколкото 

знам, господин Барбалов е готов почти с цялата документация. Въпрос на довършителни процедури и 

за това е спешността на този доклад. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ: Първо, вчера като прегледах доклада единственото, което исках 

да задам като въпрос е защо се е чакало толкова време, обаче след това много внимателно прегледах и 

всички допълнителни документи и това, което ме учуди е, че е поредният случай където гледаме, не 

искам да правя тежки квалификации, но едно прекомерно отлагане и безстопанственост от страна на 

Общинския съвет и администрацията. 

Първо, ще подкрепя този доклад, защото това е пределно ясно, че трябва да го направим, 

но имам едно предложение, ако трябва с вас, с господин Марков да направим една среща с ликвидатора 

и максимално бързо да внесем още един доклад, с който да се реши какви допълнителни средства 

трябват, защото в документите много добре е обяснено какви други задължения има. Ще се радвам да 

се изясни дали наистина е задействана вече процедурата за продажба на този имот, за да може до края 

на годината да приключи сагата. 

Благодаря ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте.  

МИЛКА ХРИСТОВА: За съжаление ликвидацията се оказва един, поне Столична община 

не я извежда в шестмесечния период, който е задължителен с оглед уведомяване на кредиторите по 

Търговския закон, но се оказва, че винаги малко е като матрьошка, уж сме отворили до последно, а 

след това се оказва, че вътре има още едно задължение и колкото повече продължава периода наистина 
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се трупат повече задължения, така че може би когато обявяваме ликвидация не е лошо да слагаме 

някакви крайни срокове на процедурата. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Господин Барбалов, заповядайте. 

ДОНЧО БАРБАЛОВ:  зам. кмет на СО, наистина бих приветствал по-активно участие 

от страна на Общинския съвет в ролята му на принципал по процедурите по ликвидация,  защото чисто 

формално ликвидацията се ръководи от собственика и би трябвало общината да е в контрол на 

ситуацията, докато се получават едни забавяния тук, които мисля, че не са в интерес на всички. Така, 

че трябва наистина, ако може да сте по-активни мисля, че наистина много може да помогнете в тези 

процеси. 

Благодаря ви. 

МИЛКА ХРИСТОВА: Ние периодично изслушваме ликвидатора, аз предлагам да го 

изслушва и вашата комисия, няма да е лошо. Колкото повече комисии имат информация, толкова е по-

добре. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добре, чудесно. 

Мисля, че имаме съгласие като комисия по предложението на господин Димитров и по 

казаното от вас, така че да бъде поканен и тук. 

Колеги, има ли други изказвания? Не виждам. 

Предлагам да преминем към гласуване. 

Комисията се присъединява към становището на водещата Комисия по икономика, 

собственост и дигитална трансформация, която подкрепя доклада и предлага следното изменение: „В 

точка 2 от проекта за решение поради допусната техническа грешка да отпадне повторения текст 

„Образуваното изпълнително дело“. 

Няма възражения. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява към 

становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Петко Димитров За 
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11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се единодушно. 

Колеги, изчерпахме дневният ред, с което можем да закрием заседанието. 

Благодаря ви за участието и успешна сесия след малко.   

Закривам заседанието.  

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет закри заседанието в 9.55 часа. 

Протоколът е изготвен на 07.04.2022 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

Председател на постоянната                /п/ 

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ      СТЕФАН МАРКОВ 

                                                [дата на подписване] 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                        

               /п/ 

     ВАНЯ ТАГАРЕВА      

                        [дата на подписване] 

 


